

TESTIMONIAL

Madam Wee Siew Pin • age 79
Kuala Krai, Kelantan



A few years ago, I was diagnosed with necrosis on the left leg which caused by blood vessel clot and it had been amputated since then.

Hereafter in July 2019, I found there was a big area of rotten skin on the right knee. I was advised by my friend Ang Eng Khoon to consume lots of Crystal Energy treated water and 10-30ml of FulMin daily. I consumed for 6 weeks continuously.

Besides, I also use Crystal Energy to apply directly on to the affected area and followed by Panax Notoginseng (herbs) powder daily. The affected skins stop rotten gradually and follow by new skin regrown in a short period.

I encourage everyone to check your physical health regularly as prevention is better than cure. I would go on consuming these products to maintain my health.

几年前，我被诊断出因左腿血管凝块而坏死，此后被截肢。

后来在 2019 年 7 月，我发现右膝盖上有的皮肤溃烂。朋友 (Ang Eng Khoon) 建议我每天服用大量加了 Crystal Energy 的水和 10-30 毫升的 FulMin。我持续服用了 6 周。

此外，我还每天使用 Crystal Energy 将其直接涂在患处，然后再使用田七粉 (草药)。受影响的皮肤逐渐好转，随后在短期内重新长出新的皮肤。

我鼓励大家定期检查自己的身体健康，因为预防胜于治疗。为了保持健康，我会继续服用这些产品。

Beberapa tahun yang lalu, saya didiagnosis dengan nekrosis di kaki kiri yang disebabkan oleh bekuan darah dan ia telah dipotong sejak itu.

Selepas itu pada bulan Julai 2019, saya mendapati terdapat kesan pada kulit yang mereput di lutut kanan. Saya dinasihatkan oleh kawan saya En Ang Eng Khoon untuk mengambil banyak air yang ditambah dengan Crystal Energy dan 10-30ml FulMin setiap hari. Saya mengambil selama 6 minggu secara berterusan.

Di samping itu, saya juga menggunakan Crystal Energy untuk sapu pada kulit yang mereput itu dan diikuti oleh serbuk Panax Notoginseng (herba) setiap hari. Kulit yang rosak itu berhenti mereput secara beransur-ansur dan diikuti dengan kulit baru yang tumbuh semula dalam tempoh yang singkat.

Saya menggalakkan semua orang untuk memeriksa kesihatan fizikal anda dengan kerap kerana mencegah adalah lebih baik daripada mengubati. Saya akan terus mengambil produk ini untuk mengekalkan kesihatan saya.